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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:442 Sjöfyllerilagen

Riksdagen har avgett ett tillkännagivande om att sjöfyllerilagen ska utvärderas. 
Sjöfyllerilagen har varit på plats i sin nuvarande form sedan 2010. Bakgrunden 
till tillkännagivandet är att det nu finns en anledning att se över om lagen 
verkligen har bidragit till vad den är avsedd att göra, det vill säga öka 
sjösäkerheten i Sverige.

Sommaren 2010 utvidgades straffansvaret för sjöfylleri genom att det i sjölagen 
infördes en fast nedre promillegräns – 0,2 promille alkohol i blodet – och 
regeln gäller både fritidssjöfart och yrkessjöfart.

Med anledning av detta är min fråga till justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson: 

Vilka initiativ har ministern tagit i sin tjänsteutövning sedan tillkännagivandet 
avgavs i riksdagen?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-08
Besvaras senast
2017-12-22


